
國立清華大學工學院學士班工程技術組學生成績優異獎學金辦法 

民國112年9月13日工學院學士班工程技術組學生事務會議通過 

民國 112 年 10 月 3 日工學院學士班班務會議通過 

一、 工學院學士班工程技術組(以下簡稱本組)成績優異獎學金(以下簡稱為本獎學

金)辦法之訂定，旨在鼓勵本組成績優異之學生。 

二、 本獎學金發給對象基本資格： 

(一) 大二以上學生； 

(二) 操行成績A以上； 

(三) 前一學年學業成績平均達GPA 3.3以上。 

三、 本獎學金發放方式： 

(一) 合乎獎學金發給對象及資格者，每學年開學第一個月內自行備妥成績單，

向本組辦公室提出申請。經本組學生事務會議審查通過後，每名學生發

給獎學金三千元及獎狀乙紙，每學年發放名額以各年級擇優三名為原則。 

(二) 若有成績相同者，則採取並列方式，並增額獎勵。 

四、 受獎學生可同時接受校內其他獎學金。 

五、 本辦法於本組學生事務會議通過，並經工學院學士班班務會議通過後實施，

修正時亦同。 
  



IPEET Regulations on Scholarships for  
Distinguished Academic Students 

I.  These Regulations are established to honor and encourage academic excellent 

students. 

II.  Eligibility: 

i、 Sophomore, junior or senior students; 

ii、 Having a conduct grade of A or above.; 

iii、 Average score reached a GPA of 3.3 or above in the last academic year. 

III.  Application and Review: 

i、 The eligible applicants must submit transcripts within the first month of each 
academic year as announced on the IPEET website. 

ii、 The IPEET Curriculum committee will review the applications and select the 

recipient who will be awarded a scholarship of NT$3000 with a certificate.  

iii、 Three recipients from each grade are offered every academic year. If there 
are applicants with the same performance be selected, their rankings will be 

tied, and all tied recipients will receive scholarships. 

IV.  The recipient can be awarded other scholarships in the meantime. 

V.  This translation is for reference purposes only and has not been reviewed or 

approved through a formal meeting. In case of any discrepancies or doubts about 
the content, the interpretation of the Chinese regulation shall prevail. 


